

**Dagsorden for bestyrelsesmøde på  
Sydlangeland Fjernvarme A.m.b.a.**

|            |   |
|------------|---|
| Møde dato. | 4. august 2020  |
| Tidspunkt. | Kl. 16.00   |
| Mødested.  | Østerskovvej 2B   |
| Udsendt.   | 31. juli  |
| Deltager.  | Ulrik Kølle, Bjarne Nielsen, Asger Larsen, Leo Visbjerg,<br>Britta Andersen, Jakob Kromann, Kim Carlsson. |
| Afbud.     | Gert Smidt  |

- . Godkendelse af dagsorden.

*Godkendt*

- Regnskab pr. 30. juni 2020. *Regnskabet bliver eftersendt pga ferie*

*Regnskab gennemgået af Kim.*

*Enkelte spørgsmål.*

*Jakob spurgte til den forholdsvis store udgift på varebilen. Det er aftalt at der næste gang der er større udgifter i sigtes spørges til en pris inden den laves. Herefter kan vi tage en drøftelse omkring eventuel anskaffelse af ny/nyere bil.*

- . Orientering om halmkedel/status

*Orientering ved Leo*

*Teamet følger godt med tiden. Indskubberen er 1 uge forsinket, men det betyder ikke noget for afleveringen.*

*Der har været lidt småproblemer med ventiler osv, men det er løst nu.*

*Der er lidt med den gamle akk.umulerings tank. Der skal en anden regulering på.*

*Der skal laves lidt lys og forskellige ting, der tages hen ad vejen.*

*Risten er blevet lagt i kedlen, Leo mener det overordnet ser fornuftigt ud.*

*Der har været en lille arbejdsulykke på stedet, ikke meget alvorligt. Det drøftes på kommende byggemøde hvordan det fremadrettet kan undgås. Det er blevet anmeldt som en arbejdsskade.*

*Væggen mellem halmlager skal pudses i indfarvet mørtel/malet i henhold til kontrakten.*

*Der skal laves tilbud på lysplader, dette er udenfor entreprisen.*

- Generalforsamling:

*Dato mandag d. 7. september 19.00  
Bestyrelsen mødes 17.45*

*Kim sender annonce til Øboen, grundet Covid19 er det nødvendigt med tilmelding dette år.*

- . Orientering fra Driftslederen.

*Der bliver kørt høsthalm til pt og kvaliteten er god.*

*Varmeåret er lidt anderledes i år 25,1% mildere i juli måned.*

*Der er kommet en opsigelse fra [redacted], brugeren lægger også op til at der eventuelt kan laves en anden aftale så denne står bedre stillet økonomisk.*

*Kim arbejder på et oplæg der måske kan løse dette for forbrugere med over 400 m2. Dette skal dog tages som et punkt på generalforsamlingen da det er denne der har beslutningsretten på sager som denne.*

*Kim og Ulrik har holdt møde [redacted] deres situation økonomisk og fremadrettet eventuelle reduktion i afgifterne. Der tages en generel debat omkring afgifter og større forbrugere.*

*På sidste møde blev det drøftet at lave en facebook side. Dansk Fjernvarme har nogle løsninger mht sociale medier. Kim undersøger dette.*

*SMS service er blevet drøftet, det kan dog ikke lade sig gøre på SLF da det ellers vil koste for meget.*

*Kim kunne godt tænke sig at kontakte Langeland Kommune på SLF's vegne ang. frakobling/fjernelse af ledninger. Kim ønsker faste retningslinjer, og ikke som nu, at man tager beslutningerne fra gang til gang. Som det er nu ligger der faste regler for dette men kommunen giver gang på gang dispensation for disse regler hvorved fjernvarmen kommer til at stå i et dårligt lys.*

*Bestyrelsen giver lov til dette.*

*Det besluttet at ingen fra SLF deltager i Fjernvarmens årsmøde i år grundet Covid19*

- . Orientering fra Formanden.

*Ulrik bakker op om Kims fortælling [redacted] og beretter at de havde et godt møde. Asger og Ulrik skal til møde arbejdsgruppen (med repræsentanter fra de øvrige værker og Elforsyningen) vedr. varmepumper og Co2 reduktion d. 19/8.*

*Ulriks generelle indtryk er at der, hele vejen rundt, er tilfredshed med forløbet omkring ny kedel.*

- . Eventuelt.

*Sign.*

Ulrik Kølle\_\_\_\_\_

Bjarne Nielsen\_\_\_\_\_.

Britta Andersen\_\_\_\_\_.

Gert Smidt\_\_\_\_\_.

Asger Larsen\_\_\_\_\_.

Leo Visbjerg\_\_\_\_\_.

Jakob Kromann\_\_\_\_\_.

Ref: